
 

  
 
FRACTIEFLITS CDA FRACTIE ALPHEN 
AAN DEN RIJN 

5 maart 2014 
 
 

Inhoudsopgave 
 Bezoek aan bewoners Rietveldse pad 

 Speed daten met maatschappelijke organisaties 

 CDA op de koffie in Boskoop 

 Bestuurlijke integriteit  

 Plan van aanpak strategische heroriëntatie 

 Definitieve dekking extra onderhoud beweegbare bruggen 

 Aanwijzen van trouwlocaties door College 

 Vaststellen van basistarieven voor huishoudelijke hulp 

 Bus tour langs sportverenigingen 

 Schoonmaken Oude Rijn 



 Bestuurlijke vragen over sluiting Avery Dennison 

 Vergadercyclus maart 
 
 

Bezoek aan bewoners Rietveldse Pad 
Omdat binnenkort het onderzoek zal starten naar de varianten voor de ontsluiting van Boskoop zuid, 

hebben een aantal fractieleden met de bewoners van het Rietveldse Pad een bijeenkomst gehad en 

het hoe en het waarom uitgelegd van dit onderzoek. Peter Bontekoe heeft aan de hand van de kaart 

van de Provincie uitleg gegeven over het Boskoopse deel en waarom het voor de Greenport, maar 

ook voor de leefbaarheid in Boskoop zo belangrijk is dat er een weg komt. De bewoners waren nog 

niet eerder bij elkaar geweest om over dit onderwerp te praten en hadden volop vragen wat het voor 

hen betekent. We hebben hen aangegeven dat zij hun wensen en bedenkingen over een ontsluiting 

door hun polder wel kenbaar moeten maken. We hebben aangegeven welke mogelijkheden er voor 

zijn. Het was voor ons goed om hun meningen gehoord te hebben. 

 

Meer informatie bij: Peter Bontekoe, pbontekoe@alphenaandenrijn.nl  

 
 

Speed daten met maatschappelijke organisaties 
Vele organisaties hebben gehoor gegeven om deel te nemen aan de speeddatesessie op 13 februari. 

Wel 25 organisaties hebben in 10 minuten tijd aan de raads- en commissieleden verteld waar hun 

organisaties voor staan en wat zij van de gemeenteraad verwachten de komende periode. 

Door iedereen is deze sessie als zinvol ervaren: voor een aantal organisaties is de kennismaking 

voldoende geweest en hebben zij hun folder met verder informatie meegegeven, andere organisaties 

zullen later in het jaar betrokken zijn bij de raadsagenda, bv Cyclus en ook zijn er met organisaties 

vervolgafspraken gemaakt voor een uitgebreidere kennismaking. 

 
 

CDA op de koffie in Boskoop 
Ondanks een harde storm hebben Peter Bontekoe, Truus Smits en Helma van der Louw op 15 
februari van 11.00 uur tot 13.00 uur in het centrum van Boskoop gestaan en daar gesproken met de 
inwoners van Boskoop. Het werd als zeer positief ervaren en is zeker voor herhaling vatbaar. De sfeer 
in Boskoop is nog steeds gelaten wat betreft de fusie. Veel mensen geven aan dat het toch wel 
allemaal Alphen a/d Rijn is wat de klok slaat en vragen zich af of Boskoop en Rijnwoude wel goed in 
beeld zijn. Verder kwamen de volgende punten aan de orde; tweede oeververbinding; realisatie 
Westelijke randweg; kom op voor Boskoop; behoud identiteit en aandacht voor activiteiten en 
gemeentehuis; 1 x per maand een aanspreekpunt/contactplek in kern; groenbeleid en aandacht voor 
speelplekken en groene speelplek langs Zwarte Pad bij Educatief Centrum; publicatie van 
ophaalschema oud papier in Gouwe Koerier en behoud hiervan voor scouting; vrachtwagenverbod in 
de Parklaan en controle op te hard rijden in de Parklaan; discussie voeren over de naamgeving 
Alphen ad Rijn; praktische invulling en afstemming van het werkgebied van de Dierenambulance 
Gouda of Alphen a/d Rijn. 
 
Meer informatie bij: hvanderlouw-vergeer@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Bestuurlijke integriteit 
Het college heeft na haar aantreden door bureau Berenschot een integriteitsscan laten maken. Dit 

onderzoek had als intentie een transparante start maken en specifieke risico’s voor het invullen van 

het ambt uit te sluiten. Er is o.a. onderzoek gedaan naar de nevenfuncties van de collegeleden. Uit de 

scan is naar voren gekomen dat het college integriteit hoog in het vaandel heeft staan. In het 

verlengde van het onderzoek is met de raads- en commissieleden een avond gehouden over 

bestuurlijke integriteit. Integriteit moet je doen, elkaar aanspreken op gedrag en handelen blijft 

belangrijk. Onderwerpen waar over gesproken is: dienstbaarheid, functionaliteit, onafhankelijkheid, 

openheid, betrouwbaarheid, zorgvuldigheid, nevenfuncties en voorkomen van schijn van 

belangenverstrengeling. Aan de hand van mogelijk voorkomende casussen hebben de raads- en 
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commissieleden nagedacht over wat je wel of niet moet doen. Tevens is er een raadsagenda 

opgesteld, waarin de komende 4 jaar het onderwerp integriteit vanuit verschillende oogpunten 

besproken gaat worden. 

 
 

Plan van aanpak strategische heroriëntatie 
De gemeenteraad heeft in de vergadering van 27 februari het plan van aanpak voor de strategische 

heroriëntatie in de raadsvergadering vastgesteld en daarbij ingestemd met de rol van faciliterende 

gemeente als uitgangspunt. Dit betekent dat de gemeente eerst luistert en in gesprek gaat met 

belanghebbenden, voordat plannen worden gemaakt. Eerst de vraag: ‘wat kunt u zelf doen, wat heeft 

u erbij nodig?’, en dan mogelijk nog een stimulans geven vanuit de gemeente. Hiermee wordt invulling 

gegeven aan de wens voor een strategische heroriëntatie op de gemeentelijke taken met daarbij 

beginspraak voor betrokkenen. Bij de heroriëntatie wordt ook de zoekrichting van structurele 

bezuiniging/ombuiging van 10 miljoen meegenomen. Deze opgave moeten we gefaseerd over 3 jaar 

invullen omdat we een sluitende meerjarenbegroting moeten hebben, zo niet dan zal de Provincie 

ingrijpen. Het debat ging veelal over dit bedrag, die niet zoals sommige partijen zich afvroegen 

willekeurig is opgesteld, maar voortkomt uit de 10 ambities van de coalities en de maatschappelijke 

opgave die er ligt. Er is niet alleen een bezuiniging van 6 miljoen, er wordt ook 2 miljoen vrijgemaakt 

voor investering en 2 miljoen is als onvoorziene post opgenomen: voor als sommige bezuinigingen 

niet zullen lukken. Deze ombuigingsoperatie willen we samen met de inwoners en de 

maatschappelijke organisaties doen. Wij zien dat door een andere aanpak, zoals aansluiten bij de 

creativiteit die al gaande is in de maatschappij, innovatie en slim samenwerken er vele kansen zijn.  

Als CDA willen we de verantwoordelijkheid weer bij de inwoners en organisaties terugleggen, voor 

zover dat mogelijk is. Voor bepaalde taken blijft de gemeente aan de lat en ook niet iedereen zal in 

staat om voor zichzelf te zorgen en keuzes te maken, voor hen moet een vangnet blijven. 

Het plan van aanpak heeft wel een strak schema en onze zorg naar het college toe is dan ook: maak 

een goed communicatieplan over het participatieproces, zorg dat bij de open oproep aan onze burgers 

om mee te doen aan het burgerpanel er een duidelijke verwachting wordt uitgesproken wat er met hun 

inbreng wordt gedaan. En geef hen ook goede informatie - kaders mee- zodat ze weten wat precies 

de vraag is. Probeer uit alle lagen van de bevolking een afspiegeling te krijgen in de burgerpanels. Er 

komt een intensieve tijd aan, waarbij we met elkaar moeten optrekken om in juni/juli de keuzes voor 

de kadernota- de voorloper voor de begroting 2015- helder te hebben. 

Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl 
 

Definitieve dekking extra onderhoud beweegbare bruggen 
Tijdens de gemeenteraad van 27 februari is ingestemd met het reserveren van 800.000 euro extra ten 
behoeve van het onderhoud van beweegbare bruggen. Eigenlijk was hier in november door de “oude” 
Alphense raad al over besloten en ging het nu vooral om de dekking, namelijk 6 ton uit de reserve 
herstructurering bedrijventerreinen en 2 ton uit de reserve beweegbare bruggen. Die laatste reserve is 
nu bijna leeg en daar zit meteen onze zorg. Het nieuwe Alphen aan den Rijn telt vele (beweegbare) 
bruggen en die hebben meerjarig beheer en onderhoud nodig. Dat is nu financieel en beheermatig 
niet geregeld. Samen met de VVD hebben we gepleit voor een meerjarig beheerkader en bijpassende 
budgetten. We verwachten daartoe een voorstel van B&W aan de raad later dit jaar.  
 
Meer informatie bij René Vrugt, renevrugt@gmail.com  
 
 

Aanwijzen van trouwlocaties door College 
Op de agenda van de raadsvergadering stond ook het onderwerp ‘aanwijzen van trouwlocaties door 

het college’. De CDA fractie vindt het een prima idee als het college zich daarover buigt. Wel heeft de 

fractie deze gelegenheid aangegrepen om te pleiten voor het openhouden van het voormalige 

stadhuis van Boskoop als trouwlocatie. Tevens is er aandacht gevraagd voor het toevoegen van het 
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boomkwekerijmuseum aan de lijst van trouwlocaties. De burgemeester heeft toegezegd hiermee 

rekening te houden en de raad een lijst te sturen met alle locaties die worden aangewezen.  

Meer informatie bij: Marly de Blaeij, mdeblaeij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Vaststellen van basistarieven voor huishoudelijke hulp 
De raad werd gevraagd in te stemmen met deze tarieven als ondergrens voor de onderhandelingen 
met verschillende organisaties. De verantwoordelijk wethouder, Han de Jager, heeft daarbij verklaard 
dat hij er bij de start van de onderhandelingen op heeft toegezien dat de tarieven waarvoor de 
gemeente Alphen aan den Rijn straks contracten afsluit de verschillende organisaties in staat zullen 
stellen om hun werknemers te betalen conform de CAO lonen. Voorkomen moet immers worden dat 
organisaties niet duurzaam in staat zijn hun werknemers te betalen conform de CAO. De CDA fractie 
is blij met de opstelling van de wethouder. 
 
Meer informatie bij: Marly de Blaeij, mdeblaeij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Bus tour langs sportverenigingen 
Op vrijdag 28 februari hebben Helma v.d. Louw, Marjon Verkleij en Mark Vermeulen deelgenomen 
aan de tour langs diverse sportverenigingen in Oud Rijnwoude. Deze bezoeken stonden in het teken 
van kennismaking, maar wethouder Du Chatinier heeft hiermee ook een start gemaakt met de 
beginspraak: informatie halen bij de clubs. De bezoeken waren aan de bridgeclub in Hazerswoude-
Rijndijk, Tehado tennisvereniging, de Groenendijkruiters, sporthal de Hill met sportvereniging NAS, 
Avanti tafeltennisvereniging en Hazerswoudse Boys. Men was positief over de belangstelling van het 
gemeentebestuur en raad voor de sportclubs. Grote zorgen zijn er over de APV schenktijden, duidelijk 
is aan de raadsleden verteld dat maatwerk nodig is, de baropbrengst is heel belangrijk voor een club 
om zelfstandig te kunnen functioneren en de contributie niet omhoog te moeten doen. Ook zijn er 
verschillen met oud Alphen wat betreft huur van velden, onderhoud, eigendom van kleedkamers en 
subsidie. Men heeft gevraagd om oog te houden voor de verschillende culturen en liggingen. Oud 
papier is voor de clubs een grote bron van inkomsten, graag doorgaan op dezelfde manier! 
 
Meer informatie bij: Mark Vermeulen, mvermeulen@alphenaandenrijn.nl  
 
 

Schoonmaken Oude Rijn 
Zaterdagmiddag 22 maart a.s. doet de CDA fractie mee aan de schoonmaakactie van de (oevers van 
de) Oude Rijn. Dit is een maatschappelijk initiatief waarbij de gehele Oude Rijn met honderden 
vrijwilligers wordt schoongemaakt. Als CDA zijn we partij van de samenleving en willen we hier actief 
aan meedoen en zo onze gemeente schoon, heel en veilig maken c.q. houden. Wilt u ook meedoen, 
meld u dan aan via een mailtje naar ondergetekende. Voor meer informatie over het initiatief, zie: 
www.ouderijnschoon.nl 
  
Meer informatie bij: René Vrugt, renevrugt@gmail.com 
 
 

Bestuurlijke vragen over sluiting Avery Dennison 
Jos Ensing heeft zijn zorgen geuit omtrent de sluiting van Avery Dennison aan de Groenendijk, 
Hazerswoude-Rijndijk, was het college op de hoogte en wat heeft dat voor gevolgen voor de 
werkgelegenheid? Eind januari is bekend geworden dat Avery Dennisson haar activiteiten gefaseerd 
verplaatst naar Duitsland. Rond de zomer van 2015 is de verplaatsing naar verwachting voltooid. Als 
gevolg van deze verplaatsing komen 186 arbeidsplaatsen te vervallen. Van dit aantal is 66 woonachtig 
in de gemeente Alphen aan den Rijn. Een deel hiervan krijgt daadwerkelijk ontslag en 26 mensen 
worden geplaatst op de vestiging aan de Molenwetering. Die vestiging van Avery Dennison blijft 
(voorlopig) in stand. Het college probeert om de nadelige gevolgen voor betrokkenen en voor de 
lokale economie zo goed mogelijk op te vangen. 
 
Meer informatie bij: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
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Vergadercyclus maart 2014 
 Donderdag 6 maart is er RTG (Ronde Tafelgesprek) beeldvormend, op de agenda staat: 

o Nota van uitgangspunten stadshart Lage Zijde 
o Ontruiming pand motorclubs 
o Cultuurpalet 
o Stadslandbouw 
o Algemene Plaatselijke Verordening 2014 (schenktijden) 

 Maandag 10 maart vergadert de CDA fractie 

 Donderdag 13 maart is er RTG opiniërend, op de agenda staat: 
o Nota van uitgangspunten stadshart Lage Zijde 
o Wijzigingsvoorstel voor de APV 2014 (schenktijden) 

  Zaterdag 15 maart gaan we onze buurgemeente CDA Nieuwkoop helpen met campagne voeren! 

 Maandag 17 maart vergadert de CDA fractie 

 Donderdag 20 maart is er Raadsvergadering 

 Zaterdag 22 maart helpen we mee met de schoonmaakactie Oude Rijn 

 Donderdag 27 maart is er RTG beeldvormend 
 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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